
Till kulturnämndens sammanträde 2023-06-12: 

07 Protokollsanteckning angående återrapportering av 

förstudie nytt konstmuseum i Borås 

Vänsterpartiet ställer sig frågande till hur ekonomi inte verkar vara en faktor i bedömningen av de 

olika alternativen. Denna investering kommer i senare skeden att behöva vägas mot andra och att då 

inte i utredningsuppdraget ta hänsyn till olika ekonomiska förutsättningar menar vi är en brist. 

Vänsterpartiet vänder sig också mot följande formulering (s 21): ”Bygget av ett nytt museum som 

profilerar Borås som stad bör – utöver givna intressenter som kommun, region och Tore G 

Wärenstams stiftelse – kunna finansieras genom bidrag från näringsliv och privata aktörer”. Det 

framgår inte på vilka grunder utredaren finner detta sannolikt, men med det sagt är vi inte säkra på 

att det vore en bra idé med privata intressenter i ett nytt konstmuseum. 

Vi har diskuterat om vi skulle begära återremiss av ärendet för att få en åtminstone grundläggande 

genomgång av de ekonomiska förutsättningarna för de olika alternativen, men det är givetvis svårt 

när det rör sig om en extern utredare och de kostnader som det skulle innebära för nämnden. Vi 

avstår därför från att lägga ett alternativt förslag i kulturnämnden och avvaktar istället framtida 

beredning i andra organ. 
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